
Vårmöte
Onsdagen den 4 maj 2016, sal A108

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades kl. 12.06.

2. Godkännande
Mötet godkände utlysande av mötet.

3. Fastställande av dagordning
Mötet godkände dagordningen.

4. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

5. Fastställande av röstlista för mötet
Vid mötets start närvarade 15 st kårmedlemmar, styrelsemedlemmarna bortsedda.

6. Val av mötesfunktionärer
Agnes Lundberg valdes till ordförande, Lisa Enbom till sekreterare, samt Jakob Hördegård och 
Emil Sabel till rösträknare, tillika justerare.

7. Information om verksamheten
Sektionsstyrelsen representerar sektionsmedlemmarna i bland annat ledningsmöten, 
studiebevakning och studiesociala aktiviteter. Särskilda saker som styrelsen jobbar med just nu är:
- optimera våningsplanen
- salsbokningar, krockar och övergångar
- utveckla och förbättra presentationstekniken
- medverkar vid läraranställningar
- få till tillstånd för att kunna samarbeta i sektionslokalen med Byggteknik och Design
- protestbrev om skolans nedskärningar
- yoga för sektionsmedlemmar
- utvidga utbildningsbevakningen
- hur vi kan jobba mot stress i samarbete med Sveriges arkitektursektioner

Näringslivsgruppen
Näringslivsgruppen har växt till att bli 22 medlemmar, med flera undergrupper. De har uppdaterat 
studenterna genom att sätta upp posters, uppdatera hemsidan och sprida Facebook-evenemang. 
Det kommande verksamhetsåret kommer att bjuda på workshops, föreläsningar, studiebesök och 
Arkipelagomässan. Över 100 000 kr kommer att investeras i att låta några studenter ställa ut på 
möbelmässan, vilket är grymt kul!

Sektionslokalen
Sektionslokalen kommer att samarbeta med Byggteknik och Design, men just nu är det struligt 
med tillstånd, ritningar och klartecken på när allt kommer att vara klart, så nu väntar de på att 
projekteringen skall komma igång. Sektionslokalen ligger en kort promenad bort och kommer att 
stå för utställningar, studieplatser och fredagspubar.

8. Ekonomisk berättelse

Materialförmedlingen
Materialförmedlingen har ej varit aktiva under det gångna året, så det enda som hänt på kontot är 
kostaderna för att hålla igång det.




